
 

Slovenská technická univerzita v Bratislave 

Fakulta elektrotechniky a informatiky 

Rada pre strategické a rozvojové aktivity 
(RSRA) 

ZÁPIS č. 6/2023 

z riadneho zasadnutia zo dňa 2.5.2023 

 
PRÍTOMNÍ:  

prof. Ing. V. Kutiš, PhD., doc. Ing. M. Bittera, PhD., prof. Ing. F. Duchoň, PhD., doc. Ing. M. Donoval, PhD., Mgr. P. Miklovič, PhD. 

 

PRIZVANÝ:  

Ing. P. Telek, PhD., Mgr. M. Kováč 

 

PROGRAM: 

1. Aktuálny stav prípravy projektu revitalizácie vnútorných priestorov blokov a zateplenie telocviční a vecí s tým 

súvisiacich, finančná analýza, rozsah plánovaných prác – Telek  

2. Návrh parkovacej politiky – Kováč  

3. Rôzne 

 

K BODU 1:  Aktuálny stav prípravy projektu revitalizácie vnútorných priestorov blokov a zateplenie telocviční  

a vecí s tým súvisiacich, finančná analýza, rozsah plánovaných prác – Telek 

 
P. Telek informoval  RSRA, že ak FEI nemá presne ujasnené, aké priestory presne majú byť revitalizované, tak ide o mŕtvy 
čas v živom období Plánu obnovy. Z tohto dôvodu navrhuje realizovať najprv obstarávanie metódou design-build a išli by 
sme cez „žltý FIDIC“, t.j. niektoré časti projektu budú napevno a tie, pri ktorých nevieme cieľový stav, by išli voliteľne. M. 
Donoval uviedol ako príklad takéhoto spôsobu obstarania Martinskú nemocnicu. Tento postup (na FIDIC zmluvu) nám 
získa viac času na špecifikáciu zložitých častí projektu. P. Telek navrhol v rámci projektovania sa venovať: 

• Rekonštrukcia vnútorných priestorov všetkých blokov 

• Rekonštrukcia interiéru a zateplenie telocviční  

• Rekonštrukcia interiéru a zateplenie plavárne  

• Revitalizácia vnútroblokov, átrií a okolitého priestoru fakulty 
 
Z diskusie: 

• V. Kutiš sa zaujímal o časové súvislosti realizácie projektu. P. Telek reagoval, že do konca 2023 by sa malo vyhlásiť 
VO a do konca 2024 by mohlo byť ukončené. Samotná realizácia čo do rozsahu a financovania sa teraz nedá 
odhadnúť. Prax však ukázala, že pripravenosť projektu je kľúčom k získaniu aj neplánovaných zdrojov. 

• V. Kutiš sa spýtal na podklady, ktoré je potrebné pripraviť zo strany fakulty a najmä ústavov. P. Telek reagoval, 
že v zásade je potrebné nachystať len špecifikácie súvisiace s technicky náročnejšími laboratóriami ako sú čisté 
priestory, chemické laboratóriá a podobne, avšak nakoniec z diskusie vyplynulo, že je výhodné mať na všetkých 
ústavoch vyšpecifikované laboratória, ktoré bude daný ústav s najväčšou pravdepodobnosťou využívať 
v horizonte 10 rokov. Toto by mala byť aj úloha pre nových riaditeľov. 
 

K BODU 2:  Návrh parkovacej politiky – Kováč 

 

M. Kováč predstavil návrh parkovacej politiky – prerozdelenie miest pre manažment. RSRA diskutovalo a najlepšej 
možnosti, ako využiť parkovacie miesta pred blokmi A a E čo najefektívnejšie. Členovia RSRA sa zhodli, že hlavným 
kritériom by mala byť pracovná vyťaženosť užívateľa parkovacieho miesta a primerané (čo do veľkosti ústavu) 
prerozdelenie parkovacích miest medzi jednotlivé ústavy. RSRA zapracovala svoje pripomienky do predloženého 
dokumentu (príloha č. 1 zápisu). M. Kováč zapracuje pripomienky do realizácie projektu parkovacej politiky. 
 

 

 



 

 

K BODU 3:  Rôzne  

 

• V. Kutiš otvoril otázku možného poklesu rozpisu dotácie po neoficiálnom zámere zmeniť metodika rozpisu na 

vysoké školy pre rok 2024. M. Bittera reagoval, že nemá ešte presne čísla, ale určite je rozumné to ešte tento rok 

napočítať. Nie je známe od koho má ŽU informácie, a ako bude rozpisovaná 07712, ale určite sa bude tejto 

problematike venovať. M. Kanovský sa ešte neohlásil na rokovania ohľadom výkonnostných zmlúv. Celý problém 

si vyžaduje hlbšiu analýzu a preto je predčasné robiť závery. 

• M. Kováč informoval o aktuálnom stave exteriérových žalúzií na budovách FEI. RSRA prediskutovala možnosti 

a jej členovia sa zhodli, že je nevyhnutné nastaviť všetky exteriérové žalúzie na automatické vytiahnutie vždy 

večer o 19:00. V prípade, že zamestnanci budú potrebovať zatieniť konkrétny priestor, tak si žalúzie manuálne 

stiahnu dole. Riaditelia budú vyzvaní na identifikovanie priestorov, kde sú žalúzie najpotrebnejšie, podľa toho sa 

bude realizovať ich oprava. 

• M. Kováč  navrhol niekoľko variant zakrytia výhľadu do toaliet na blokoch. RSRA rozhodla o zatemnení matnou 

fóliou.  

• M. Kováč predstavil niekoľko variant riešenia stojiska na bicykle pred blokom A. V. Kutiš a P. Miklovič spraví s M. 

Kováčom osobnú obhliadku, na základe ktorej sa rozhodne o finálnej realizácii. 

 

 

 
 
 

Zapísal: 2.5.2023      Zápisnicu overil: 3.5.2023 

Mgr. Peter Miklovič, PhD., v.r.     prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD., v.r. 


